Bupa member privilege 保柏會員優惠



尊享由卓健醫療提供的醫療保健服務優惠 Enjoy healthcare services discount offered by Quality HealthCare



憑券到卓健醫療,即可享一系列醫療保健服務折扣優惠。
Present this coupon at Quality HealthCare to enjoy a wide range of healthcare discount.
詳情請參閱 For details, please visit :
www.bupa.com.hk/Health Care Services 2017.aspx

<u>條款及細則 Terms and Conditions</u>

- · 以上優惠之有效日期至 2017 年 12 月 31 日。
- 。 卓健醫療保健服務優惠只供保柏特選之個人會員尊享。
- 。 保柏會員必須於登記時向卓健醫療中心出示優惠換領券以享折扣優惠。
- 享用此優惠之保柏會員必須以現金付款。
- 。 此換領券只限於有效日期內使用,及不可兌換現金,亦不能與其他保柏之優惠同時享用。
- 卓健醫療服務有限公司為是次服務之供應商,如會員對於本計劃之服務質素有任何查詢,投訴或爭議,請直接聯絡有關供應商。
- 保柏及卓健醫療保留權利,對有關優惠及申請作出最終決定。
- This offer is valid until 31 December 2017.
- The healthcare discounted offer of Quality HealthCare is open to selected Bupa individual members only.
- Members are required to present this discount coupon when redeeming the services during registration.
- Members have to settle the payment by cash in order to enjoy the discount.
- The redemption coupon can only be used during the valid period and cannot be exchanged for cash or redeemed in conjunction with any other Bupa promotional offers.
- Quality HealthCare Medical Services is the services provider of this program. Any enquiry, dispute or complaint in respect of the services should be directed to the relevant services providers.
- In case of any dispute, Bupa and QHMS reserve the rights of final decision.